



銀行や信託会社は、ファミリーオフィスのような高価値の顧客にサービスを提供するために、当社のデジタル「**TERMINAL IN A BOX**」ソリューションをホワイトラベル化することができます

当社のAI/BDエンジンは、レバレッジや国・セクターのバイアスを排除した上で、年間2桁ものアウトパフォーマンスを達成することが可能です



を提供しています



内部と外部の統合 マネージャー

- 社内運用のポジションとヘッジファンドやプライベート・エクイティ・ファンドなどの第三者運用機関を組み合わせることが可能です。
- 当社の分析は、ほぼ完全に自動化されたモニタリングとP&Lレポートを促進することができます。



エンハストインデックス

- 特定の国やセクターに投資したいが、国やセクターの専門家を雇うのは非効率的と考えられる場合、当社の拡張インデックスに投資してください。
- オーバーレイETFの代わりに、ETFと同等の基本手数料で未公開市場に配分する費用対効果の高い方法として、当社の強化型インデックスをご利用ください。



ESGアナリティクス

- 当社の分析プラットフォームは、客観的なESGスコアに基づき、投資ポートフォリオのビフォーアフタービューを提供することができます。
- また、持続可能性に関する直接投資案件を作成し、炭素クレジットトークンを添付したデジタル資産としてロールオフします。

会社概要

+852 6143-3758
enquiries@hedgespa.com
www.hedgespa.com

高い信頼性を誇るチーム：
データ分析の最先端研究で知られ、世界のトップアセットハウスでの関連経験を持つ2人の教授を筆頭に構成されています。

グローバルな認知度：
MAS Fintech Award、HK Institute of Bankers Award、EFMA-Accenture Innovation in Insurance Award、Japan Finopitch Awardなど多数受賞しています。

世界のトップクラスの金融機関と協業：
香港、日本、韓国、シンガポール、スイスの金融機関と取引。

フィンテック/ESG製品のパイオニア：
Forbes、Waters Technology、The Nikkeiなどで紹介されました。

当初はシンガポール政府から資金提供を受ける：
技術的なリスクやビジネスモデルのリスクに対応するため。



BANKS AND TRUST COMPANIES CAN WHITE LABEL OUR DIGITAL "TERMINAL IN A BOX" SOLUTION TO SERVE YOUR HIGH-VALUED CLIENTS SUCH AS FAMILY OFFICES

Our AI/BD engine can achieve as much as **double-digit out-performance** per year with **no leverage and country/sector biases**.



WE OFFER



Integration of Internal & External Managers

- Ability to **combine internally managed positions with third-party managers** such as hedge funds and private equity funds.
- Our analytics can facilitate **almost fully automated monitoring and P&L reporting**.



Enhanced Indices

- Invest in our enhanced indices where investor wants to **allocate to specific countries/sectors** but may view it as inefficient to hire country/sector specialists given the size of the target allocation.
- Instead of overlay ETFs, use our enhanced indices as **cost-effective way to allocate to unexposed markets at ETF-comparable base fees and you pay more only when we deliver outperformance**.



ESG Analytics

- Our analytics platform can give an **objective BEFORE and AFTER views** of an investment portfolio based on objective, public ESG scores.
- We also create **direct investment deals on sustainability** and roll them off as **digital assets with carbon credit tokens attached**.

ABOUT US

+852 6143-3758
enquiries@hedgespa.com
www.hedgespa.com

Highly credible team: headed by 2 professors known for leading-edge research in data analytics with relevant experience at top global asset houses.

Global recognition: winner of MAS Fintech Award, HK Institute of Bankers Award, EFMA-Accenture Innovation in Insurance Award, Japan Finopitch Award, and many others.

Working with top global financial institutions: including those in Hong Kong, Japan, South Korea, Singapore, and Switzerland.

Pioneer in fintech/ESG products: as reported by Forbes, Waters Technology, and The Nikkei.

Funded by the Singapore Government initially: so that we have addressed relevant technology and business model risks.



银行和信托公司可以用自己的品牌运营我们的数字“一站式终端”解决方案，为您的高价值客户（如家族办公室）提供更快、更好的服务。

我们的人工智能/大数据引擎可以在无杠杆、无国家及行业偏见的情况下，每年赚取多达两位数的超额收益。



我们为您提供

内部和外部基金经理的整合



- 能够将内部基金经理与第三方基金经理，如对冲基金和私募股权基金整合起来。
- 我们的分析方法可以促进几乎完全自动化的监控和损益报告。

增强型指数



- 如果投资者希望将资金分配到特定的国家/行业，但考虑到目标分配的规模，可能认为雇用国家/行业专家的效率不高，那么就可以投资于我们的增强指数。
- 使用我们的增强型指数，而不是叠加ETF，这是一种具有成本效益的方式，以ETF可比的基本费用投资在未暴露的市场，而且只有在我们为您提供超额投资回报时，您才需要支付绩效费用。

ESG Analytics ESG分析



- 我们的分析平台可以根据客观的、公开的ESG评分，对投资组合给出客观的事前和事后的看法。
- 我们还创建了关于可持续发展的直接投资项目，并将其作为附带碳信用代币的数字资产推出。

关于我们

+852 6143-3758
enquiries@hedgespa.com
www.hedgespa.com

高度可信的团队

由2名在数据分析方面以领先研究著称的教授领导，他们在全球顶级资产公司有相关经验。

全球认可

荣获新加坡金融科技奖、香港银行家协会奖、EFMA-埃森哲保险创新奖、日本Finopitch奖等等。

与全球顶级金融机构合作

包括在香港、日本、韩国、新加坡和瑞士的金融机构。

金融科技/ESG产品的先锋

据《福布斯》、《沃特科技》和《日经新闻》报道。

最初由新加坡政府资助

因此，我们已经大大降低了与您相关的技术和商业模式风险。